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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Budapest. 2005 . február 9 .

Tisztelt Elnök Asszony!

„Kinek az érdeke a fontos?" címmel a Házszabály 90 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Dr. Persányi Miklós Környezetvédelmi és Vízügyi miniszterhez . Akérdésre a választ írásban
kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

Miért az üzemeltető érdekeit veszik figyelembe - szemben az ott

élőkével - amikor több millió tonna veszélyes hulladék nincs megfelelően
elszigetelve a környezettől, mégis módosításra - esetlegesen majd

bővítésre - adnak engedélyt, úgy hogy a rekultiváció 12 év óta húzódik?

Várom megtisztelő válaszát .

Írásbeli kérdés
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